
P R O T O K Ó Ł  Nr IX/10 
z obrad XLIX Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie  

z/s w Mszanowie  
odbytej w dniu 23 lipca 2010r.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara o godz.1130 otworzył XLIX Sesję i po 
powitaniu radnych i gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 
radnych, co wobec 14 osobowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
 
Nieobecny radny Dariusz Kopański. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 
Sesja odbywała się w sali narad Gminnego Centrum Kultury w Mszanowie i trwała do 
godz. 1310. 
  
Spoza członków Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Wójt Roman Trąpczyński  
- Skarbnik Gminy Ewa ŚpiŜewska 
- insp. ds. promocji gminy i pozyskiwania funduszy unijnych - Marcin Buliński 
- Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Krystyna Danielewska 
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski  
- Prezes Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. w Mszanowie Mieczysław Wojtaszko 
- Komendant Gminny Ochotniczych StraŜy PoŜarnych Janusz Łupaczewski 
- sołtysi wsi Mszanowo, Tylice i Chrośle, zgodnie z zał. nr 2 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji. 
4. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
5. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Zapytania i wnioski. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Mszanowo na lata 2010-2017. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Tylice na lata 

2010-2017. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Chrośle na lata 

2010-2017. 
11. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
12. Zamknięcie Sesji. 

 
 

Przebieg obrad: 
 
 
Ad 1 
Otwarcie nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 
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Ad 2   
Na sekretarza obrad powołano radnego Alfonsa Moczadło. 
 
 
Ad 3 
Przyjęcie protokołu z  XLVIII Sesji. 
 
Przewodniczący Rady poprosił sekretarza obrad XLVIII  Sesji o przedstawienie informacji 
o protokole. 
 
Radny Kazimierz Mikuczyński poinformował, Ŝe zapoznał się z protokołem z poprzedniej 
Sesji. Treść protokołu odzwierciedla przebieg obrad i wnioskował o jego przyjęcie. 
 
Do protokołu nie wniesiono uwag. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z XLVIII Sesji. 
 
 
Ad 4 
Nie wniesiono zmian do porządku obrad. 
 
 
Ad 5 
Wójt przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym: 
- w dniach 25-27 czerwca, w Bratianie odbyła się plenerowa impreza pod nazwą „IV 
Marsz na Grunwald”, z okazji 600-lecia Bitwy pod Grunwaldem. Wójt podziękował 
Dyrektorowi Gminnego Centrum Kultury Andrzejowi Andrzejewskiemu za zorganizowanie 
imprezy na bardzo wysokim poziomie. 
- 29 czerwca, aktem notarialnym  ustanowiony został akt załoŜycielski Zakładu Usług 
Komunalnych Spółki z o.o. w Mszanowie w organizacji. Spółka została zarejestrowana w 
Krajowym Rejestrze Sądowym w Olsztynie i funkcjonuje zgodnie z Kodeksem 
Handlowym. Odbyło się Walne Zgromadzenie, na którym wytypowano kandydatów do 
Rady Nadzorczej Spółki. Rada powołała na stanowisko Prezesa Mieczysława Wojtaszkę. 
Rada Nadzorcza będzie spotykała się raz tygodniu.  
- 30 czerwca Wójt brał udział w posiedzeniu Zarządu Komitetu Rozbudowy Szpitala w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
- 30 czerwca, w Pacółtowie odbyło się spotkanie podsumowujące Akademię Seniora.   
- 2 lipca spotkały się obwodowe komisje wyborcze w celu sprawdzenia i przeliczenia kart 
do głosowania na II turę, w wyborach Prezydenta RP. Wójt poinformował o wynikach I 
tury wyborów Prezydenta RP, w Gminie, 
- 5 lipca ogłoszony został przetarg na sprzedaŜ działek budowlanych w Pacółtowie i 
Jamielniku,  
- 7 lipca, komisja dokonała odbioru technicznego remontu świetlic w Chroślu i Tylicach.  
- 8 lipca Wójt podpisał akt notarialny w sprawie sprzedaŜy i zamiany gruntów w 
Radomnie.  
- 9 lipca podsumowano kontrolę rozliczania dotacji, przeprowadzoną przez Urząd 
Wojewódzki w Olsztynie. 
- 10 lipca, odbyła się uroczystość z okazji 100 rocznicy istnienia Kółka Rolniczego w 
Skarlinie. Na uroczystości obecny był Prezes Krajowego Związku Kółek i Organizacji 
Rolniczych. Natomiast Z-ca Wójta uczestniczył w uroczystościach z okazji 600-lecia Bitwy 
pod Grunwaldem, w Kurzętniku. 
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- 11 lipca, Gminne Centrum Kultury zorganizowało przemarsz sympatyków rycerstwa do 
Grunwaldu. Była to kolejna impreza związana z 600-leciem Bitwy pod Grunwaldem.  
- 13 lipca odbyło się spotkanie z Radą Wojewódzką Ludowych Zespołów Sportowych w 
sprawie organizacji Wojewódzkiego Turnieju Piłki NoŜnej na boiskach w Tylicach, 
Gwiździnach, Bratianie i Mszanowie, w dniach 31 lipca i 1 sierpnia 2010r. Uczestniczyć 
będzie 12 druŜyn. 
- 14 lipca odbyło się spotkanie koordynacyjne dotyczące budowy Szkoły Podstawowej w 
Radomnie”. Oddanie do uŜytku nastąpi 1 września br.  
- równieŜ 14 lipca dokonano odbioru modernizacji drogi Tylice-Tyliczki,  
- 15 lipca odbyło się posiedzenie Zarządu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego 
w sprawie budowy drogi dojazdowej do wysypiska.  
- odbył się równieŜ egzamin dla nauczycieli ubiegających się o stopień nauczyciela 
mianowanego. 
- w Tylicach, Chroślu i Mszanowie odbyły się zebrania wiejskie w sprawie przyjęcia 
planów odnowy tych miejscowości.  
- 20 lipca, Urząd Marszałkowski przeprowadził kontrolę w związku ze zgłoszeniem gminy 
do X edycji konkursu „Warmińsko-Mazurska Nagroda Jakości” za rok 2010.  
- 22 lipca, w Olsztynie Wójt podpisał akty notarialne w sprawie przejęcia 8 mieszkań – 5 
w Gwiździnach i 3 w Bagnie, od Agencji Nieruchomości Rolnych. Pieniądze na ich remont 
gmina otrzymała wcześniej.  
- w dniu dzisiejszym, Wójt wspólnie z Przewodniczącym Rady uczestniczyli w spotkaniu 
w okazji Dnia Policjanta.  
 
W okresie międzysesyjnym Wójt wydał następujące zarządzenia: 
- 28.06.2010r. w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010, 
- 30.06.2010r. w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczyciela 
ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, 
- 2.07.2010r. w sprawie powołania komisji odbioru końcowego i przekazania do uŜytku 
inwestycji p.n. Przebudowa i rozbudowa świetlicy wiejskiej w Chroślu, 
- 6.07.2010r. w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej własność gminy Nowe 
Miasto Lubawskie, na nieruchomości stanowiące własność Mirosława i Mieczysławy 
Kwiatkowskich, połoŜone w miejscowości Radomno, 
-14.07.2010r. w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010, 
-15.07.2010r. w sprawie upowaŜnienia Pani Anny Pijaczyńskiej – pracownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Mszanowie do prowadzenia postępowania i wydawania 
decyzji administracyjnych w indywidualnych sprawach w zakresie pomocy społecznej 
naleŜących do właściwości gminy, 
-15.07.2010r. w sprawie upowaŜnienia Pani Anny Pijaczyńskiej – pracownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Mszanowie do prowadzenia postępowania 
administracyjnego  w  sprawach dodatków mieszkaniowych,  a takŜe do wydawania 
decyzji w tych sprawach, 
-15.07.2010r. w sprawie upowaŜnienia Pani Anny Pijaczyńskiej – pracownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Mszanowie do prowadzenia postępowania w sprawach 
świadczeń z funduszu alimentacyjnego, a takŜe do  wydawania decyzji administracyjnych 
w tych sprawach. 
 
 
Ad 6 
Zapytania i wnioski. 
 
Radny Edmund M ędrzycki  zapytał o budowę boiska w ramach „Orlika” w Bratianie.   
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Wójt odpowiedział, Ŝe toczą się procedury przetargowe, w poniedziałek uniewaŜniony 
został kolejny przetarg z powodu błędów w ofertach. Wójt przewiduje, Ŝe do końca 
listopada zostanie zakończona realizacja. 
Poinformował, Ŝe na budowę boiska w Bratianie gmina otrzyma dotacje w wysokości 930 
tys. zł. : 333 tys. zł. Ministerstwa Edukacji, 100 tys. zł. – Marszałek Województwa i 500 
tys. zł. z Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego. 
Poinformował, Ŝe w przyszłym roku planuje się budowę boiska w Jamielniku, stosowne 
zgłoszenie zostało wysłane do Urzędu Marszałkowskiego Departamentu Sportu. 
 
Radny Zdzisław Makowski  zapytał jak wysoka dotacja będzie w przyszłym roku na 
budowę tych boisk. 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe trudno określić.  
 
Radny Zdzisław Arentowicz  zapytał na jakim etapie jest opracowanie dokumentacji na 
drogę Gwiździny-Krzemieniewo.  
 
Wójt odpowiedział, Ŝe rozpoczęto opracowanie dokumentacji – I etap. W dniu 16 lipca 
odbyło się spotkanie z zespołem projektowym m.in. w tej sprawie. Dokumentacja będzie 
kosztowała 43 tys. zł., w bieŜącym roku tylko 20 tys. zł. , przewidywane zakończenie prac 
projektowych czerwiec 2011r.  
 
Radny Ireneusz Kowalski  zgłosił następujące pytania: 
- kiedy na BIP-ie ukaŜą się oświadczenia majątkowe radnych, 
- kiedy zostanie przestawione oświetlenie uliczne, obecnie włącza się o godz. 21-ej. Było 
zgłaszane przez sołtysa i mieszkańców. 
- zapytał o imienny skład Rady Nadzorczej Spółki. 
 
W sprawie oświetlenia Wójt odpowiedział, Ŝe były zgłaszane  interwencje z pozytywnym 
skutkiem. 
 
Prezes Mieczysław Wojtaszko poinformował, Ŝe w skład Rady Nadzorczej wchodzą 3 
osoby: ElŜbieta Augustyn z Nowego Miasta i 2 osoby z Brodnicy. Są to prawnicy. 
 
Radny Zdzisław Makowski  zapytał o remont świetlicy w Lekartach. 
 
Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Buliński. Obecnie gmina otrzymała pismo o uzupełnienie 
wniosku, które zostanie dostarczone w najbliŜszych dniach do Urzędu Marszałkowskiego. 
Wniosek będzie podlegał dalszym weryfikacjom.  
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Barbara Grzywacz , w imieniu pracowników szkoły i 
rodziców, zgłosiła wniosek o zainstalowanie lampy na słupie oświetleniowym na parkingu 
przy szkole w Jamielniku.  
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe Dyrektor Danielewska sprawdzi. 
 
Ponadto Barbara Grzywacz  zapytała, czy planuje się realizację zadania – 
zagospodarowanie terenu za świetlicą, które było juŜ w planach przy okazji remontu 
świetlicy, ale wtedy odstąpiono od realizacji. Wnioskowała o uwzględnienie w planach na 
przyszły rok i rozwaŜenie, czy jest moŜliwość skorzystania z projektu.  
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe ewentualnie moŜna z programu „Aktywna wieś”, z którego 
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skorzystał juŜ Bratian, lub w ramach funduszu sołeckiego.  
Wójt poinformował, Ŝe zabetonowane ławki w Bratianie i tak zostały juŜ wyrwane i 
rzucone na pojemniki na śmieci.  
 
Radna Grzywacz  stwierdziła, Ŝe zagospodarowanie tego terenu wymaga większej kwoty, 
aniŜeli wielkość funduszu sołeckiego. W ramach funduszu planują uporządkowanie stawu 
wiejskiego.  
 
Radny Edmund M ędrzycki  uwaŜa, Ŝe sprawą zniszczenia ławek powinien zająć się 
dzielnicowy i ukarać winnych.  
 
Radny Zdzisław Arentowicz  zapytał, kto powinien zająć się  sprzątaniem przystanków 
autobusowych.  
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe na terenie gminy zajmują się tym rady sołeckie, zlecając odpłatnie 
odpowiednim osobom.  
 
Radny Arentowicz  uwaŜa, Ŝe sołtys nie powinien się tym zajmować.  
 
Wójt   poinformował, Ŝe sołtys wnioskował o postawienie 4 koszy na śmieci przy Gminnej 
Biblioteki, ale kto za nie zapłaci, rachunek jest wystawiony na ponad 300 zł.  
Zostanie obciąŜona Biblioteka.  
 
Radny Roman Jadanowski  wnioskował o zaplanowanie budowy świetlicy w tych 
programach. Budowa szkoły jest na ukończeniu. 
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe przez najbliŜsze lata nie. Radomno w bieŜącym roku otrzymało  
salę sportową, szkołę, remizę OSP, wnioskują jeszcze o samochód straŜacki. 
Na inwestycje czekają inne wsie. 
 
Radny Zbigniew Wi śniewski  zapytał, czy Pan Wójt planuje partycypować w kosztach 
urządzania i odnowy świetlicy w Nawrze. Okna są wymienione. Była mowa o drzwiach. 
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe wydatki z funduszu sołeckiego moŜna czynić tylko zgodnie z 
uchwałą zebrania wiejskiego, jeŜeli określone przedsięwzięcie kosztowało mniej, to 
pozostałe środki nie moŜna przeznaczyć na inny cel.  
 
Skarbnik  wyjaśniła, Ŝe Wójtowi nie wolno partycypować w tych kosztach, nie wolno 
równieŜ realizować innych przedsięwzięć aniŜeli określonych w uchwale.  
 
W sprawie oświetlenia w Mszanowie Pani sołtys wyjaśniła, Ŝe na początku czerwca 
zgłaszała panu Grubalskiemu. Akurat wtedy uzgadniał w energetyce wyłączanie 
oświetlenia w Gwiździnach.  
 
Obrady Sesji opuścił 1 radna. 
 
 
Ad 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010. 
Zmiany budŜetu omówiła Skarbnik: 
- w załączniku nr 1:  
- zmniejszenie dochodów z tytułu sprzedaŜy mienia o 216.762 zł.  
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- zwiększenie o dotację na pomoc społeczną o 4.727 zł.  
- zmniejszenie dotacji unijnej na budowę boiska „Orlik”  o 29.855 zł.,  
- zwiększenie dotacji z Urzędu Marszałkowskiego o 100 tys. zł. na budowę boiska, 
- w załączniku nr 2: zwiększenie o 9.625 zł na budowę wodociągu w Jamielniku, 

- dział 751 dotyczy wyborów prezydenckich, 
- rezerwa ogólna zmniejszona o 22.146 zł., 
- zmiany w dziale oświaty – zmniejszenie o 6 612 zł na zakup materiałów, zakup usług 

remontowych zwiększenie o 100 zł., opłaty i składki zwiększenie o 5.512 zł.,  
- zwiększenie o 100 tys. zł. w wydatkach inwestycyjnych – wyposaŜenie szkoły w 

Radomnie.  
- zespół obsługi ekonomicznej szkół zmniejszenie o 230 zł - zakup  materiałów, a 

zwiększenie o te kwotę na róŜne opłaty i składki (ubezpieczenie w PZU). 
- w dziale opieki społecznej zwiększenie o kwotę dotacji  4.727 zł. na wynagrodzenia 

dla pracowników terenowych, 
- zwiększenie dotacji dla instytucji kultury o 21 990 zł. na remont  świetlicy w Tylicach, 
- kultura fizyczna i sport, zmniejszenie dotacji unijnej o 29.855 zł. po zmniejszeniu 

będzie wynosiła 470.145 zł., wydatki z budŜetu krajowego zmniejszone o 226.231 zł.  Po 
zmianach boisko „Orlik” będzie kosztowało 1.167.365 zł.  

- w załączniku nr 3 zwiększenie o kwotę 9.625 na budowę wodociągu w Jamielniku  
oraz zmieniona kwota na budowę boiska. 

- w załączniku nr 3a nie ma zmian, 
- w załączniku nr 4 zmiana dotyczy budowy boiska. 
 

Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara odczytał projekt uchwały. 
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XLIX/258/10 
zmieniaj ącą uchwał ę nr XL/203/09 z dnia 8 grudnia 2009r. w sprawie uch walenia 
bud Ŝetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2010r. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 3.  
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
 
Ad 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mszanowo na 
lata 2010-2017. 
 
Plan omówił Pan Marcin Buliński. Dla miejscowości Mszanowo nie ma takiego planu, 
poprzedni Plan Rozwoju Miejscowości Mszanowo na lata 2004-2006, jest innym 
dokumentem i dlatego trzeba stworzyć całkowicie nowy. Plan był uzgadniany z radą 
sołecką i został przyjęty przez zebranie wiejskie. 
NajwaŜniejsze inwestycje przewidziane w planie: 
- wyposaŜenie świetlicy w Mszanowie, odpowiedni wniosek został juŜ złoŜony.  
- aktywizacja mieszkańców wsi, zadanie rozpisane na cały okres obowiązywania Planu 
dlatego, Ŝe  coraz częściej są moŜliwości składania wniosków w tej dziedzinie. 
- dokończenie budowy drogi Mszanowo-Bratian. Ta inwestycja w planach była 
rozszerzona o zagospodarowanie pętli w Bratianie (placu manewrowego przy OSP) oraz 
w Mszanowie pomiędzy blokami, a szatnią. W czasie budowy drogi ze względu na koszty 
zaniechano realizacji całości, dlatego w obecnym Planie zostało uwzględnione. 
- zagospodarowanie centrum wsi Mszanowo – wokół istniejącego placu zabaw.  
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-  przebudowa dróg osiedlowych wraz z chodnikami – głównie ul. Nad Drwęcą i Na 
Skarpie, 
- zagospodarowanie terenu dawnego parku podworskiego przy moście,  
- budowa przystani kajakowej nad Drwęcą, 
- budowa ścieŜki rowerowej Mszanowo-Bratian.  
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Barbara Grzywacz - z planem dla Jamielnika jest 
analogiczna sytuacja jak z planem Mszanowa. Prosiła, aby na następną Sesję wziąć pod 
uwagę i podjąć decyzję o zakończeniu tego, co było zaplanowane w Jamielniku, 
mianowicie wyposaŜenie świetlicy i zagospodarowanie terenu za świetlicą. 
 
Pan Buli ński  odpowiedział, Ŝe uchwalając Plan odpowiadamy na konkretny konkurs. 
Warto wstrzymać się z opracowaniem dla Jamielnika dlatego, Ŝe przepisy zmieniają się 
bardzo często i moŜe nie spełniać wymogów wtedy, kiedy będzie potrzebny. Na razie w 
Urzędzie Marszałkowskim nie mówi się o ogłaszaniu kolejnych konkursów i naleŜało by 
poczekać chociaŜ do tego momentu. Tworzenie planu trwa około 1 miesiąca.  
 
Radny Zdzisław Makowski  zapytał o elementy wyposaŜenia świetlicy. 
 
Pan Buli ński  odpowiedział, Ŝe do kaŜdej ze świetlic przewidziane jest inne wyposaŜenie, 
w zaleŜności od potrzeb. Na pewno będą to stoły, krzesła, sprzęt kuchenny, ogrzewacze 
wody, zastawy kuchenne. Wniosek opiewa na kwotę 336.946,46 zł. czyli po ok. 100 tys. 
zł. na świetlicę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XLIX/259/10 w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowo ści Mszanowo na lata 2010-2017. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 4.  
 
 
Ad 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Tylice na lata 2010-
2017. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe uchwały dotyczące zmiany planu w Tylicach i 
Chroślu polegają głównie na dopisaniu zadania wyposaŜenia świetlic.  
 
Pan Buli ński  poinformował, Ŝe zmiany w planie Chrośla i Tylic polegają na dopisaniu w 
rozdziale VI zadania, które chcemy realizować oraz rozdziału Pt. „Opis i charakterystyka 
obszaru o szczególnym znaczeniu dla zaspokojenia potrzeb  kulturalno-społecznych 
mieszkańców”, zgodnie z rozporządzeniem. Zadanie to uwzględniono równieŜ w 
rozdziale VII – harmonogram realizacji. 
  
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XLIX/260/10 w sprawie 
zmiany Planu Odnowy Miejscowo ści Tylice na lata 2010-2017. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 5.  
 
 
Ad 10 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Chrośle na lata 2010-
2017. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XLIX/261/10 w sprawie 
zmiany Planu Odnowy Miejscowo ści Chro śle na lata 2010-2017. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 6.  
 
 
Ad 11 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzielono w pkt 6. 
W sprawie oświadczeń majątkowych, Wójt poinformował, Ŝe najpóźniej w poniedziałek 
zostaną umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
Radny Zdzisław Arentowicz stwierdził, Ŝe gdyby woda była podłączona na działki 
budowlane w Gwiździnach, wydzielonych na ziemi szkolnej, to chętni na kupno znaleźliby 
się. 
Wspólnie z sołtysem przekazali szkic Planu dla Gwiździn, zapytał, co się dzieje w tej 
sprawie. 
 
Przewodnicz ący Rady i Wójt  odpowiedzieli, Ŝe na razie nie ma chętnych na kupno 
działek budowlanych. 
 
Wójt  poprosił Pana Bulińskiego o odpowiedź w sprawie planu dla Gwiździn. 
 
Pan Buli ński  odpowiedział, Ŝe plan moŜna sporządzić w kaŜdej chwili tylko, Ŝe jak 
zmienią się przepisy trzeba będzie go aktualizować. Analogiczna sytuacja jak z Planem 
dla Jamielnika.  
 
Wójt   zaproponował, aby na zebraniu wiejskim we wrześniu przedyskutować i 
przegłosować kolejność wykonania zadań, których w propozycji jest duŜo. JeŜeli będzie 
potrzeba plan zawsze moŜna opracować. 
 
Radny Edmund M ędrzycki  wnioskował o smarowanie dachu na remizie i świetlicy w 
Bratianie.  
 
Wójt  zlecił Prezesowi i Naczelnikowi OSP załatwienie wykonania przy okazji remontu w 
remizie.  
 
Radna Barbara Grzywacz  prosiła, aby materiały o zmianie budŜetu dostarczać radnym 
wraz z zawiadomieniem na Sesję. 
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe zmiana budŜetu mogła być opracowana dopiero wczoraj, po 
odbyciu przetargu na budowę boiska, wtedy wiadomo było jakie oszczędności powstaną. 
Nie zawsze moŜna to zrobić w terminie 7 dni przed Sesją. 
 
Dyrektor Andrzej Andrzejewski  podziękował Wójtowi, radnym, sołtysowi Romanowi 
Sienkowskiemu oraz Pani Wicemarszałek Województwa za pomoc i udział w organizacji 
4 imprez z okazji 600-lecia Bitwy pod Grunwaldem. Omówił przebieg imprez, zwłaszcza 
Marszu Szlakiem KrzyŜackim, promocji gminy i oddźwięku medialnym. 
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Ad 12 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Mirosław 
Wodara zamknął XLIX Sesję Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie. 
 
 
 
 
 
sekretarz obrad                                                      Przewodniczący Rady Gminy  
Alfons Moczadło                                                            Mirosław Wodara  
 


